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Σήμερα ημέρα Δευτέρα 3 Ιουνίου 2013 και ώρα 11:00 το Εθνικό  
Συμβούλιο  Ραδιοτηλεόρασης  συνήλθε  σε  συνεδρίαση,  στην  οποία  
παρέστησαν  ο  Πρόεδρος  του  ΕΣΡ  Ιωάννης  Λασκαρίδης,  η  
Αντιπρόεδρος  Λίνα  Αλεξίου  και  τα  μέλη  Εύη  Δεμίρη,  Γιάννης  
Παπακώστας, Κωνσταντίνος Αποστολάς, Γεώργιος Στεφανάκης, Άρης  
Σταθάκης. 

I  στορικό-Νομική θεμελίωση  

1. Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης  ασχολήθηκε με την ενδεχομένη από 
της  εταιρείας  με  την  επωνυμία  ΕΞΤΡΑ  ΚΟΜΜΙΟΥΝΙΚΕΙΣΙΟΝ 
ΤΕΧΝΟΛΟΤΖΙ Α.Ε. (EXCOM A.E.) ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθμού 
με  το  διακριτικό  τίτλο  EXTRA CHANNEL-3, παραβίαση  της 
ραδιοτηλεοπτικής νομοθεσίας.

2. Η συζήτηση της υποθέσεως πραγματοποιήθηκε την 21η Μαΐου 2013.

3. Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης έλαβε υπόψη:

Ι.   Το  άρθρο  15  παρ.  2  του  Συντάγματος,  κατά  το  οποίον  η  ραδιοφωνία  και  η 
τηλεόραση υπάγονται στον άμεσο έλεγχο του Κράτους. Ο έλεγχος και η επιβολή των 
διοικητικών  κυρώσεων  υπάγονται  στην  αποκλειστική  αρμοδιότητα  του  Εθνικού 
Συμβουλίου Ραδιοτηλεόρασης που είναι ανεξάρτητη αρχή, όπως ο νόμος ορίζει. 

II. Το άρθρο 10 παρ. 1 περ. α’ και το άρθρο 20 παρ. 1 του  Π. Δ/τος 109/2010 κατά τα 
οποία  η  οπτικοακουστικές  εμπορικές  ανακοινώσεις  οφείλουν  να   αναγνωρίζονται 
εύκολα  ως  τέτοιες  και  απαγορεύονται  οι  συγκεκαλυμμένες  οπτικοακουστικές 
εμπορικές ανακοινώσεις, ενώ εξάλλου η τηλεοπτική διαφήμιση και η τηλεπώληση 
πρέπει  να  είναι  εύκολα  αναγνωρίσιμες  και  σαφώς  διακριτές  από  το  συντακτικό 
περιεχόμενο του προγράμματος μέσω οπτικών ή ακουστικών ή χωρικών μέσων.

ΙΙI. Το άρθρο 4 παρ. 1, στοιχείο β, ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το Ε.Σ.Ρ 
ελέγχει  την  τήρηση  των  όρων  που  προβλέπονται  στην  εκάστοτε  ισχύουσα 
ραδιοτηλεοπτική  νομοθεσία  και  επιβάλλει  τις  από  το  άρθρο  4  του  Ν.  2328/1995 
προβλεπόμενες κυρώσεις.

Αιτιολογικό

Εκ των στοιχείων του φακέλου, της ακροάσεως του εκπροσώπου της εταιρείας με την 
επωνυμία  ΕΞΤΡΑ ΚΟΜΜΙΟΥΝΙΚΕΙΣΙΟΝ ΤΕΧΝΟΛΟΤΖΙ Α.Ε.  (EXCOM A.E.)  
ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθμού με το διακριτικό τίτλο EXTRA CHANNEL-3, 
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του  υποβληθέντος  υπομνήματος  και  της  παρακολουθήσεως,  από  τα  αρχεία  της 
υπηρεσίας  μέσω  συστήματος  ΠΑΝΟΠΤΗ,  της  εκπομπής  «Κίτρινος  Τύπος»,  που 
αναμεταδόθηκε από τον ως άνω τηλεοπτικό σταθμό κατά την 25.6.2012, προέκυψαν 
τα ακόλουθα: 
Ο λογότυπος του σταθμού EXTRA CHANNEL 3 υπάρχει σταθερά σε όλη τη διάρκεια  
της εκπομπής στο πάνω αριστερό μέρος της οθόνης  και παράλληλα προβάλλεται ο  
λογότυπος του ZOUGL@TV στο πάνω δεξί μέρος της οθόνης.  
Πριν  την  αρχή  της  εκπομπής από το χρονικό  σημείο  [0;00:00]  έως το [0:00:09],  
ένδειξη μέτρησης DVD (διάρκειας εννέα δευτερολέπτων, όταν η εκπομπή αρχίζει από  
το χρονικό σημείο [0;00:09] έως το [0:01:40], ένδειξη μέτρησης DVD (διάρκειας ενός 
λεπτού  και  τριάντα  εννέα  δευτερολέπτων,  καθώς  και  μετά  από  κάθε  διακοπή  
προβάλλεται  η ακόλουθη σήμανση  :  κύκλος με χρώμα πλαισίου  μπλε μαζί  με την  
επισήμανση  ΚΑΤΑΛΛΗΛΟ:  ΕΠΙΘΥΜΗΤΗ  Η  ΓΟΝΙΚΗ  ΣΥΝΑΙΝΕΣΗ,  στο  επάνω  
δεξιό μέρος της οθόνης.
Καταγράφονται αποκλειστικά τα αποσπάσματα που αφορούν στην καταγγελία:
Επισημαίνεται, ότι κατά τη διάρκεια παρουσίασης του θέματος στο κάτω μέρος  
της οθόνης σταθερά υπάρχει λεζάντα που αναγράφει:
www  .  nanobionic  .  com   – 2115550580 - 590
► [00:02:56-00:03:08] (ένδειξη μέτρησης DVD)
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Έχουμε  μια  πολύ  μεγάλη  υπόθεση  σήμερα  που 
αφορά το γιλέκο νανοτεχνολογίας, αλλά είναι η επίδραση της νανοτεχνολογίας στο 
ζάχαρο, μια έρευνα που είναι σε εξέλιξη…
Διακοπή της εκπομπής από το χρονικό σημείο [0:03:56] (ένδειξη μέτρησης DVD) έως 
το  χρονικό  σημείο  [0:11:09]  (ένδειξη  μέτρησης  DVD)  για  το  πρώτο  διαφημιστικό  
διάλειμμα
► [00:15:19-00:16:02] (ένδειξη μέτρησης DVD)
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Το επόμενο θέμα είναι εξαιρετικά ενδιαφέρον. Έχει 
σχέση με την επίδραση του γιλέκου νανοτεχνολογίας στο ζάχαρο. Αυτή η υπόθεση 
ξεκίνησε εξαιτίας της διαπίστωσης-για μας τουλάχιστον, από εμάς έγινε αντιληπτή- 
του  επιχειρηματία  Σταύρου  Βασιλαράκου.  Ο  άνθρωπος  είχε  πάρει  το  γιλέκο 
νανοτεχνολογίας για τη μέση του και ξαφνικά είδε να υποχωρεί το ζάχαρο. Μετά 
όμως  έγινε  έρευνα  και  σήμερα  είναι  γιατροί-ερευνητές  και  επιστήμονες,  μαζί  με 
κάποια από τα δείγματα που χρησιμοποιήθηκαν για την υπόθεση αυτή και βεβαίως, 
επειδή το ζάχαρο αφορά μεγάλη μερίδα του πληθυσμού κι επειδή είναι  μια πολύ 
σοβαρή υπόθεση, για αυτό αξίζει τον κόπο να παρακολουθήσετε την εκπομπή στη 
συνέχεια.
► [00:35:20-00:35:26] (ένδειξη μέτρησης DVD)
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   … κι  ετοιμαστείτε σε λίγο να υποδεχθούμε τους 
καλεσμένους μας εδώ, για να αρχίσει το ρεπορτάζ για ένα θέμα άκρως επιστημονικό.
► [00:39:35-00:46:43] (ένδειξη μέτρησης DVD)
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Πάμε τώρα στο γιλέκο νανοτεχνολογίας και πάμε σε 
μια μεγάλη αποκάλυψη που ο διαβητολόγος Δημήτρης Ιωάννου που εκπόνησε την 
εργασία, θα είναι εδώ κοντά μας, συνεργασία με το «Mediterranean Hospital» και τι 
ιατρείο  του  Δήμου  Μεταμόρφωσης  σχετικά  με  την  αποτελεσματικότητα  του 
«nanobionics»  στους  διαβητικούς.  Είναι  μια  μεγάλη  και  μια  ευχάριστη  έκπληξη. 
Πέραν  όλων  των  άλλων  που  έχουμε  δείξει  για  το  ύφασμα  αυτό,  για  αυτό  το 
απαύγασμα της τεχνολογίας, η έρευνα έδειξε, πως οι διαβητικοί που βρίσκονταν σε 
θεραπεία και φόρεσαν το γιλέκο παρουσίασαν βελτίωση του ζαχάρου, μείωση της 
γλυκοζιομένης αιμοσφαιρίνης, σημαντική μείωση του σημαντικού βάρους. Να δούμε 
το ρεπορτάζ και σε λίγο εδώ οι ίδιοι οι επιστήμονες, αλλά και οι άνθρωποι, οι οποίοι 
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το δοκίμασαν θα μιλήσουν και θα δώσουν, όχι μόνο ελπίδες, αλλά ένα μήνυμα χαράς 
για  εκατομμύρια  ανθρώπων  που  ταλαιπωρούνται  από  αυτήν  την  ιστορία,  την 
περιπέτεια του ζαχάρου. Πάμε να το δούμε!
Από το χρονικό σημείο [0:40:47] (ένδειξη μέτρησης DVD) έως το [0:42:00] (ένδειξη  
μέτρησης DVD) προβάλλεται ρεπορτάζ με μία φερόμενη ως ασθενή να απαντάει στις  
ερωτήσεις ενός δημοσιογράφου για την καλυτέρευση που σημείωσε η υγεία της μετά τη  
χρήση του προϊόντος.
Γεωργία  Τριανταφύλλου:   Ονομάζομαι   Τριανταφύλλου  Γεωργία.  Έπαθα 
εγκεφαλικό  το  1997 και  είχα  δυσκολία  στο  να  εγερθώ,  στην έγερση,  ειδικά  από 
χαμηλά και κουραζόμουνα στο βάδην. Περπατούσα, αλλά με δυσκολία και δεν είχα 
καλή ισορροπία.
Δημοσιογράφος:  Πριν μπορούσατε να κάνετε αυτήν την κίνηση;
Γεωργία Τριανταφύλλου:   Ναι, αλλά δεν είχα ευστάθεια τόσο καλή, όπως έχω τώρα 
έτσι. Παρατήρησα και διαφορά στο χέρι μου το αριστερό, το οποίο δεν μπορούσα να 
το σηκώσω.
Δημοσιογράφος:  Από τη στιγμή που φορέσατε το γιλέκο, τι διαφορά παρατηρήσατε;
Γεωργία Τριανταφύλλου:   Νιώθω καλύτερα, γιατί σηκώθηκα με μεγαλύτερη, είχα 
έγερση με μεγαλύτερη άνεση, το ένα χέρι και στο βάδισμα δεν κουράστηκα, ενώ 
πήγα αρκετά έχω χωρίς να κουραστεί η μέση μου. Μετά από είκοσι λεπτά από το 
φως είδα τη διαφορά αυτή. Το σήκωνα με δυσκολία και με πονούσε κιόλας.
Δημοσιογράφος:  Θα το προτείνατε και σε άλλους που αντιμετωπίζουν παρόμοια 
προβλήματα;
Γεωργία Τριανταφύλλου:   Ήδη περιμένουν φίλες μου να το πάρουνε.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μέχρι εδώ θα μπορούσε κανείς να υποθέσει ότι είναι 
και μια διαφήμιση, αλλά δεν είναι - πιστέψτε με, το λέω μέσα απ’ την καρδιά μου – 
γιατί ο πρώτος άνθρωπος, ο οποίος και θα παρακαλέσω πολύ να επικοινωνήσουμε 
μαζί του, για να τον έχουμε στην τηλεφωνική γραμμή, ήταν ένας επιχειρηματίας από 
τον Πειραιά ο Σταύρος Βασιλαράκος, ο οποίος μάλιστα έπνεε και τα μένεα εναντίον 
μου, διότι του είχαμε κάνει  μεγάλη ζημιά με την έρευνα τότε με τα ηλεκτρονικά 
παιχνίδια. Βέβαια! Κι είχε γίνει ωραίο πανηγύρι μέσα στην, μέσα στο γραφείο μου. 
Απορώντας, δεν ήθελε να με πνίξει, όπως έλεγε κι όπως διετείνετο την πρώτη φορά. 
Ήθελε να με ευχαριστήσει φέρνοντάς μου τούρτες και γλυκά που είχε πολύ καιρό να 
φάει εξαιτίας του ότι ήταν διαβητικός. Μου έφερε λοιπόν τις τούρτες και μου είπε- 
ήρθε με μια αγκαλιά τούρτες και μου είπε, αυτές είναι για σένα, γιατί εγώ εξαιτίας 
αυτού του γιλέκου σώθηκα απ’ το ζάχαρο. Τον κοίταζα, τον ξανακοίταζα, νόμιζα, ότι 
μου κάνει πλάκα. Δεν γνωρίζαμε κάτι τέτοιο. Γνωρίζαμε όλες τις άλλες ιδιότητες του 
υφάσματος από nanobionic, αλλά δεν γνωρίζαμε τα υπόλοιπα. Και όταν λοιπόν μας 
διηγήθηκε αυτό που συνέβαινε,  ζήτησα από φίλους  και  συνεργάτες  και  κόσμο,  ο 
οποίος υπέφερε, δοκιμαστικά να δούμε, αν όντως αυτά που λέει έχουν καμία βάση ή 
κάτι άλλο του συνέβη και τα λοιπά. Βεβαίως και δεν είμαστε οι αρμόδιοι, για να 
αποφασίσουμε για κάτι τέτοιο. Δεν είμαστε επιστήμονες. Για αυτόν το λόγο έχουμε 
κοντά μας εσάς σήμερα. Είναι ο κύριος Δημήτριος Ιωάννου, διαβητολόγος.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Καλησπέρα σας!
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Ο  οποίος  έκανε  και  την  έρευνα.  Υπήρξατε  και 
ερευνητής στο Πανεπιστήμιο;
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Μακρά  διαδρομή  ερευνητικής  δράσης  στο, 
στην έδρα της Πειραματικής Φαρμακολογίας στο Πανεπιστήμιο Αθηνών.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Στο  Πανεπιστήμιο  της  Αθήνας  μάλιστα.  Αυτό 
καθιστά  πιο  έγκυρα  τα  όσα  θα  πείτε,  για  μένα,  γιατί  ξέρετε,  το  να  βγαίνουν  οι 
δημοσιογράφοι,  να  λένε,  οι  άνθρωποι,  τα  υποκείμενα,  τα  οποία  υποβλήθηκαν  σε 
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κάποια έρευνα, αυτό που πιστεύουν δεν λέει τίποτα. Εκείνο που μετράει είναι το τι 
λέει  ο  επιστήμονας.  Επειδή  πολύς  κόσμος  που  μας  παρακολουθεί  σήμερα  είναι 
επιστήμονες,  για  αυτό  θα  ήθελα  και  να  εξειδικεύετε  ορισμένα  πράγματα,  για  να 
καταλαβαίνουν  οι  συνάδελφοί  σας,  αλλά  κυρίως  να  υπεραπλουστεύετε,  να 
εκλαϊκεύετε  ακινδύνως  κάποια  πράγματα,  για  να  καταλαβαίνει  και  ο  κόσμος,  τι 
ακριβώς έχετε να πείτε. Ο Σταύρος Στύλος, διευθυντής του ναυτιλιακού τμήματος 
της Εθνικής Τράπεζας.
Σταύρος Στύλος:  Καλησπέρα σας!
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Θα έχουμε και τον Υφυπουργό Ναυτιλίας σε λίγο 
εδώ. Μην αρχίσουμε με παρατράγουδα, τι να κάνουμε, ήρθε εδώ ο άνθρωπος…
Σταύρος Στύλος:  Την πρώτη μέρα;
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Την  πρώτη  ώρα  εμείς  αρχίσαμε.  Της  Εθνικής 
Τράπεζας. Μάλιστα. Ναι, έχουμε ιστορία με την Εθνική, με εκείνη την Τράπεζα της 
Ανατολής. έχουμε βρει άλλο μπελά τώρα. Για πείτε μου, κύριε Στύλο εσείς, τι σχέση 
είχατε με το βιονικό γιλέκο, γιατί βλέπω το φοράτε.
Σταύρος Στύλος:  Το φοράω.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Όπως  το  φοράει  και  η  διπλανή  σας,  η  κυρία 
Θεολογίτου, η οποία είναι διευθύντρια του ΙΚΑ στο Νέο Ηράκλειο.
Κατερίνα Θεολογίτου:     Όχι, διευθύντρια, προϊσταμένη τμήματος.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Προϊσταμένη  τμήματος  του  ΙΚΑ  του  Νέου 
Ηρακλείου;
Κατερίνα Θεολογίτου:    Ναι, ναι.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα.  Έχετε  χώσει  πολύ  κόσμο  μέσα  τον 
τελευταίο καιρό για αυτά που οφείλει στο ΙΚΑ;   
Κατερίνα Θεολογίτου:    Όχι, πάρα πολύ κόσμο.  
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Όχι, πάρα πολύ κόσμο. Τώρα με το γιλέκο φοβάμαι 
θα βάλετε κι άλλους! Και ο Γιώργος Παναγάκος, ηλεκτρολόγος-μηχανολόγος.
Γιώργος Παναγάκος:   Καλησπέρα σας.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Και Μανιάτης.
Γιώργος Παναγάκος:   Μάλιστα.   
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ναι, αλλά όλους τους Μανιάτες πιάνει το ζάχαρο; 
Βασιλαράκος, ο πρώτος που άνοιξε, Παναγάκος εσείς. Μανιάτισσα και η Κιμ κατά 
το ήμισυ, εκτός από Γερμανίδα. Και το Γιώργο Ψιψίκα, διευθύνοντα σύμβουλο της 
«nanobionic». 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Θα κάνω ένα διάλειμμα τώρα, γιατί θα πάμε στο 
ρεπορτάζ τώρα γιατί θέλω και πού; Έχουμε ενδιαφέρον για το ευρύ κοινό;
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Εντυπωσιακό ενδιαφέρον και όχι μόνο για το 
ευρύ κοινό, αλλά και για μας στην ιατρική που πραγματικά μας βάζουν μπροστά σε 
καινούριους δρόμους και σε πολύ μεγαλύτερο ψάξιμο, όπως και η ίδια η μελέτη λέει. 
Το γιλέκο αυτό, το οποίο ξεκίνησε από μία παρατήρηση κι εφαρμόζοντας αυτό που η 
ιατρική και η έρευνα επιτάσσει να κάνουμε, μελέτη της παρατήρησης, της αναφοράς 
της παρατήρησης και πειραματισμού, έχει δείξει ότι έχει πάρα πολλά οφέλη, αλλά θα 
πρέπει  να  το  ψάξουμε  ακόμα  περισσότερο.  Για  αυτό  και  είπαμε  τη  μελέτη  μας 
πιλοτική.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα. Να πάμε λοιπόν να κάνουμε ένα μικρό 
διαφημιστικό διάλειμμα κι επιστρέφουμε αμέσως μετά κοντά σας.
Διακοπή της εκπομπής από το χρονικό σημείο [0:46:43] (ένδειξη μέτρησης DVD) έως 
το  χρονικό  σημείο  [0:54:00]  (ένδειξη  μέτρησης  DVD)για  το  δεύτερο διαφημιστικό  
διάλειμμα.
► [00:54:00-01:25:03] (ένδειξη μέτρησης DVD)

4

ΑΔΑ: ΒΛ4ΩΙΜΕ-ΤΔΨ



Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Εδώ λοιπόν επιστροφή πίσω, κυρίες και κύριοι με το 
διαβητολόγο ερευνητή, τον κύριο Ιωάννου, ο οποίος επί σειρά ετών ήταν ερευνητής 
στο Πανεπιστήμιο.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Στο Πανεπιστήμιο Αθηνών.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Στη Φαρμακολογία.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Στην πειραματική Φαρμακολογία.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Για πείτε μας λοιπόν, τι έγινε, κύριε Ιωάννου; Πού 
έχετε  καταλήξει  με  το  nanobionic αυτό,  υλικό  και  ύφασμα  και  τι  μπορεί  να 
προσφέρει σε έναν άνθρωπο που πάσχει από ζάχαρο; Μάλλον πείτε μου πριν από όλα 
αυτά, πώς ήρθατε σε επαφή με το προϊόν εσείς; Το είδατε στην τηλεόραση, το είδατε 
μέσα από εκπομπή μου, πώς μάθατε για την ύπαρξη αυτού του προϊόντος; [Σε αυτό 
το σημείο γίνεται ζουμ πάνω στο γιλέκο που το φοράει ένας από τους καλεσμένους της  
εκπομπής.]
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Πρώτα απ’ όλα βεβαίως αναφέρθηκε και στην, 
η παρατήρηση που είπα προηγούμενα, ήταν η παρατήρηση ασθενών, που για άλλο 
λόγο, για άλλη χρήση είχαν χρησιμοποιήσει το γιλέκο και διεπίστωσαν, ότι ξαφνικά ο 
διαβητολογικός τους έλεγχος, η ρύθμισή τους βελτιωνόταν κι αυτό αποτελεί βεβαίως 
ένα σημείο ερωτηματικό για κάθε διαβητολόγο. Το δεύτερο πράγμα, το οποίο μας 
έχει ευαισθητοποιήσει, ότι ήδη στην Αμερική αρκετά χρόνια πριν η τεχνολογία της 
αξιοποίησης της άπω υπέρυθρης ακτινοβολίας με εξωτερική πηγή χρησιμοποιείται σε 
μεγάλα κέντρα παχυσαρκίας, αντιμετώπισης της παχυσαρκίας και βεβαίως υπάρχουν 
ήδη δύο-τρεις μελέτες, όχι περισσότερες, ακριβώς τρεις μετρημένες στα δάχτυλα του 
ενός χεριού μελέτες στο παγκόσμιο στερέωμα, όπου χρησιμοποιήθηκε η εξωτερική 
πηγή από υπέρυθρες ακτινοβολίες στην αντιμετώπιση διαβητικών αγγειοπαθειών .
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα.  Μισό  λεπτό,  γιατί  έχουμε  το  Σταύρο 
Βασιλαράκο, το πρώτο, από αυτόν που εμείς.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Από αυτόν που πήραμε το ερέθισμα.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ναι, αποτέλεσε το ερέθισμα για πολλούς από εσάς, 
είχατε παρακολουθήσει αυτήν την εκπομπή. Κύριε Βασιλαράκο, και πάλι γεια σας!
Σταύρος  Βασιλαράκος-  επιχειρηματίας:   [τώρα  σε  τηλεφωνική  σύνδεση] 
Καλησπέρα! Τι κάνεις;
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Εδώ. 
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Ακούγομαι;
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Εσείς πώς είστε;
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Μια χαρά, 
παίζω μπιλιάρδο,  με  βρίσκεις  να  παίζω μπιλιάρδο.  Δεν  είμαι  σε  τηλεόραση,  δεν 
βλέπω, δεν ξέρω κάτι.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ωραία.
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Θες να σου 
πω, να σου μιλήσω για το γιλέκο;
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Όχι, θέλω να ακούσεις πρώτα τα ευχάριστα νέα, ότι 
ο κύριος Ιωάννου, που είναι διαβητολόγος και ερευνητής, που ολοκλήρωσε μια πολύ 
σημαντική έρευνα εδώ μαζί με άλλους συνανθρώπους μας, που είναι ως δείγματα 
παρόντες, γιατί χρησιμοποιήθηκαν σε αυτήν την έρευνα ως υποκείμενα, έχει να σου 
πει ευχάριστα νέα, πολύ καλά νέα για εκείνο που εσύ αντελήφθης πρώτος και έγινες 
αιτία να το μάθουμε κι εμείς…
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Μάκη, εγώ 
δεν το πήρα το γιλέκο-γνωρίζεις πολύ καλά και εσύ και ο Γιώργος ο Ψιψίκας, αυτός 
ο λεβέντης, το πήρα για άλλη χρήση.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Για τη μέση σου.
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Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:   [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Εγώ είχα 
πρόβλημα…
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Για τη μέση σου.
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:   [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Εγώ είχα 
πρόβλημα με τη μέση και τον αυχένα και στις δύο-τρεις-τέσσερις μέρες είδα, ότι ενώ 
έπινα  κάποια  φάρμακα-αν  έχεις  διαβητολόγους  στο  πάνελ,  θα  καταλάβουν  τα 
φάρμακα  αυτά  που  έπαιρνα.  Έπαιρνα  το  SOLOSA,  το  GLUCOPHAGE και  το 
AVANDIA. Τυχαία εντελώς τις  μέρες εκείνες  που πήρα το γιλέκο σταμάτησα το 
AVANDIA,  γιατί  το  σταματήσανε,  το  θεωρήσανε   κάποιες  εταιρείες,  ότι  είναι 
επιβλαβές  και  το  σταμάτησα το  AVANDIA,  γιατί  το  AVANDIA ήταν αυτό που 
έκανε  δουλειά  στο  ζάχαρο.  Και  παρ’  όλα  αυτά  που  είχα  σταματήσει  και  το 
AVANDIA, σταμάτησα μετά το AVANDIA και συνέχιζα να πίνω μόνο το SOLOSA, 
από  κει  που  είχα  δύο-δυόμιση  ζάχαρο  με  τη  χρήση  του  γιλέκου  είχε  πέσει 
τουλάχιστον κατά μία μονάδα ίσως και παραπάνω. Και πολλές μέρες πάθαινα και 
υπογλυκαιμία,  δηλαδή πέρναγε το γιλέκο σαν να ήτανε-γιατί δεν υπήρχε κανένας 
άλλος λόγος. Η διατροφή μου ήταν η ίδια, έτρωγα τα ίδια πάντα πράγματα. Αυτό, η 
επιστροφή της ενέργειας που έχανε ο οργανισμός που ξαναδίνανε στο σώμα, εγώ 
πιστεύω ότι αυτό συνέβαλλε στην καλύτερη, στην καλύτερη λειτουργία του αίματος.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Αυτά  θα  τα  εξηγήσουν,  θα  τα  εξηγήσουν  τώρα 
γιατροί, θα τα εξηγήσει ο ερευνητής. Άκου τώρα καραμπόλα που ‘γινε! Ηλεκτρονικά, 
φρουτάκια,  Τριανταφυλλόπουλος,  νενοβιονικό,  ζάχαρο,  διαβήτης.  Σου εύχομαι  να 
πετύχεις τέτοια καραμπόλα στη συνέχεια του παιχνιδιού.
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] [γελώντας] 
Σου αρέσει το μπιλιάρδο; Το αγαπάς;
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ποιο;  Τρελαίνομαι,  όχι  μόνο το  αγαπάω.  Τι  λες 
τώρα! Μεγάλωσα με τα μπιλιάρδα. Ε, ναι, γιατί είναι ένα πολύ ωραίο παιχνίδι, ένα 
σπορ που στην εποχή τη δική μου είχε ταυτιστεί με το νόμο 4000 περί τεντιμποϊσμού 
… ακόμα και μέσα.
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] …..Μάκη, 
αυτών των παιχνιδιών. Δεν είχαμε την πολυτέλεια να έχουμε άλλα χόμπυ, παρόλο 
που  πολλοί  είχανε  χρήματα  να  κάνουν  κάτι  άλλο,  αλλά  έχουμε  αγαπήσει  το 
μπιλιάρδο και παίζουμε κάθε μέρα, όπως και να γίνει.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Αλλά κύριε…
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:   [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] …και με 
τις ώρες ηρεμούμε, βοηθάει και στην καύση του, του ζαχάρου να γίνεται πιο σωστά η 
κίνηση  γύρω-γύρω.  [γελώντας]  Γιατί  άμα  παίζεις  τρεις  ώρες  μπιλιάρδο,  κινείσαι 
αναγκαστικά, γίνεται μεγαλύτερη καύση. Και κάτι που παρατήρησα να σου πω.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ναι, ναι.
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Δύο μήνες 
το χειμώνα, λόγω του ότι εγώ πήρα το γιλέκο και δεν πήρα μπλούζα να φοράω κάτι 
από πάνω, πήρα το γιλέκο και το χειμώνα ξέρεις, με μπλούζα από πάνω και το γιλέκο 
από μέσα κάπως γινόμουν σαν βαρέλι-είμαι και παχύς- και δεν το φόραγα και Μάκη, 
πίστεψέ το, πάλι το ζάχαρο δυόμιση-δύο εβδομήντα κι από το Μάρτιο μετά που το 
ξαναφόρεσα πάλι με την ίδια πάλι διατροφή είναι 1,10, 1, 1,20, 1,30, 1,40. Άμα πέσω 
σε κάνα γλυκό ξέρεις, ανεβαίνει λίγο. Όταν λέμε πέφτω σε γλυκό, εννοούμε τώρα να 
φάω-ξέρω  εγώ  τρία  κρουασάν-τέσσερα,  ας  πούμε  που  δεν  τα  τρώει  νορμάλ 
άνθρωπος. Θα φάει ένα, όχι τρία-τέσσερα. Άμα πέσω σε κανένα κρουασάν αχλάδι,  
μήλο, τότε τρώω τρία-τέσσερα-πέντε. Τότε να μου πάει 1,30-1,40. Διαφορετικά είναι 
στο 1,10-1,20 και σου ‘πα, όσοι έχουν πρόβλημα με το ζάχαρο, πιστεύω ακράδαντα 
και δεν διαφημίζω τίποτα ούτε κάνω κονσομασιόν σε τίποτα ούτε, απλώς για τους 
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ανθρώπους  που  έχουν  πρόβλημα  με  το  ζάχαρο,  να  κοιτάξουνε  και  -όχι,  θα  με 
θυμηθούνε, γιατί πάρα πολλοί φίλοι μου το πήρανε, όχι γιατί είχαν άλλη πάθηση, το 
πήρανε για το ζάχαρο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα.
Σταύρος  Βασιλαράκος-  επιχειρηματίας:   [τώρα  σε  τηλεφωνική  σύνδεση] Και  το 
‘χουνε το ζάχαρό τους σταθερό, όμορφα 80, 90, 1, 1,10.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Σε φυσιολογικά πλαίσια.
Σταύρος Βασιλαράκος- επιχειρηματίας:  [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Και η αιτία 
είναι το γιλέκο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Να είσαι καλά, καλό σου βράδυ, καλές καραμπόλες!
Σταύρος Βασιλαράκος-  επιχειρηματίας:   [τώρα σε τηλεφωνική σύνδεση] Να ‘σαι 
καλά! Χάρηκα που σε άκουσα. 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Κι εγώ. Λοιπόν, αυτή ήταν η μαρτυρία. Ούτε καν 
που τον είχα ειδοποιήσει-λέω, βρείτε τον! Κάθε φορά αυτό συμβαίνει, γιατί έτσι ήρθε 
κοντά μας και μάλιστα έγιναν και ωραίες σκηνές, οι οποίες δεν έχουμε χρόνο τώρα 
να περιγράψουμε, γιατί μετά από σας είναι και ο Υφυπουργός Ναυτιλίας εδώ, οπότε 
έχουμε  άλλη  μία  ενδιαφέρουσα  εκπομπή  να  κάνουμε  και  μία  συνέντευξη,  που 
νομίζω, ότι θα δώσει ένα διαφορετικό μήνυμα για τα ήθη τα πολιτικά και το ύφος που 
έχουν αλλάξει. Πάμε λοιπόν!
Δημήτρης Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Η παρατήρηση του κυρίου  Βασιλαράκου,  η 
οποία αποτέλεσε και το ερέθισμα για να κάνουμε τη μελέτη και ο εύστοχος τρόπος με 
τον οποίο  περιγράφεται  η ρύθμιση,  είναι  πραγματικά αυτό που εμείς  καθημερινά 
ακούμε στα ιατρεία μας από διαβητικούς,  οι  οποίοι έχουν συνειδητοποιήσει,  ποιο 
είναι  το  πρόβλημα και  προσπαθούν  με  κάθε  τρόπο να  πετύχουν  τη  ρύθμιση  του 
ζαχάρου τους. Εμείς λοιπόν μετά από όλες αυτές τις παρατηρήσεις και τις σχετικές 
βιβλιογραφικές  αναφορές,  αποφασίσαμε  να  μελετήσουμε  το,  την 
αποτελεσματικότητα του γιλέκου και γενικώς του νανοβιονικού υλικού.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Του υφάσματος αυτού.
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Του  υφάσματος.  Να  την  μετρήσουμε  σε 
διαβητικούς. Πήραμε λοιπόν έναν πληθυσμό διαβητικών με ένα φάσμα ηλικιών από 
25 έτη μέχρι 75 χρονών, πήραμε διαβητικούς στην αναλογία περίπου που υπάρχει 
στο, στη στατιστική διακύμανση, δηλαδή διαβητικούς που ήταν διαβητικοί τύπου 1 
και  διαβητικοί  τύπου  2,  δηλαδή  ινσουλινοθεραπευόμενοι  και  μη 
ινσουλινοθεραπευόμενοι  αντίστοιχα,  σε  μια  αναλογία  20%  και  80%  επίσης. 
Συστήσαμε,  προτείναμε  και  υπερτονίσαμε  ασφυκτικά-ας  το  πούμε-  να  μην 
διακόψουν καθόλου τη θεραπεία, την οποία έκαναν, έπαιρναν μέχρι τότε. Συνέχισαν 
επομένως τη θεραπεία, συνέχισαν τον τρόπο της ζωής τους, συνέχισαν, ό,τι έκαναν 
μέχρι εκείνη τη στιγμή που έβαλαν το γιλέκο. Και αξιολογήσαμε την κατάστασή τους 
πριν το,  πριν την εφαρμογή του γιλέκου και  σε ένα χρονικό διάστημα τεσσάρων 
μηνών μετά από την εφαρμογή.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα.
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Ο  λόγος  που  χρησιμοποιήσαμε  το  χρονικό 
διάστημα  αυτό  ήταν  γιατί  η  γλυκοζιομένη  αιμοσφαιρίνη  που  αποτελεί  το  δείκτη 
ρύθμισης του χαζαροδιαβητικού μας ασθενή, την όποια ασφαλή διακύμανση θα μας 
τη δώσει σε αυτό το χρονικό διάστημα των τεσσάρων μηνών. Επομένως, έχοντας τη 
γλυκοζιομένη πριν και τη γλυκοζιομένη μετά ξέραμε, αν υπήρχε αποτελεσματικότητα 
και τονίζω με την ίδια θεραπεία, με την ίδια διαιτητική τακτική και με την , με τον 
ίδιο  τρόπο  ζωής  γενικά  του  διαβητικού  μας.  Δεν  ξέρω,  πόσο  εύκολο  είναι,  να 
δείξουμε κάποιες διαφάνειες που φέραμε από…
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Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Βεβαίως, είμαστε έτοιμοι και νομίζω, ότι μπορούμε 
να τις δείξουμε, για να περάσουμε στους φίλους μας εδώ, που νομίζω ότι …
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Με την πρώτη διαφάνεια φαίνεται ο κύκλος της 
μελέτης, που είναι η εκτίμηση της αποτελεσματικότητας του νανοβιονικού υλικού σε 
ασθενείς με σακχαρώδη διαβήτη, μία πιλοτική μελέτη, όπως είπαμε, γιατί ακριβώς 
είναι  μια μελέτη,  η οποία ήθελε  να πάρει  μια πρώτη μυρωδιά,  να μας δώσει  μια 
πρώτη οσμή, του πώς μπορεί το υλικό αυτό, να φέρνει αποτελέσματα. Η μελέτη έγινε 
σε πληθυσμό και με τη συνεργασία δύο κέντρων του διαβητολογικού ιατρείου του 
Mediterraneo Hospital και του διαβητολογικού ιατρείου των δημοτικών ιατρείων του 
Δήμου της Μεταμόρφωσης Αττικής.
του πληθυσμού, όπου οι 80%, όπως είπαμε είναι οι διαβητικοί τύπου 2, δηλαδή αυτοί 
που δεν παίρνουν ινσουλίνη στη ρύθμισή τους και 20% οι διαβητικοί τύπου 1.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Στο  σύνολο  του  πληθυσμού στην Ελλάδα πόσοι 
είναι οι διαβητικοί;
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Ο πληθυσμός αυτήν τη στιγμή στην Ελλάδα 
πλησιάζει τις 700.000-θα έλεγα μάλλον το εκατομμύριο, δεδομένου ότι έχουμε μία 
έτσι πολύ ελαστική, έναν πολύ πιο ελαστικό τρόπο υπολογισμού. Το 700.000 είναι 
ένα  νούμερο,  το  οποίο  είχε  ακουστεί  το  2006.  Ωστόσο  οι  προοπτικές,  οι  οποίες 
υπάρχουν  για  όλη  την  Ευρώπη  μέχρι  το  2030  μιλάμε  για  300  εκατομμύρια. 
Επομένως… 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Πάμε στην επόμενη διαφάνεια, για να…
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Η επόμενη διαφάνεια λοιπόν δείχνει ακριβώς 
αυτό το πράγμα, ότι χρησιμοποιήθηκαν ηλικίες όλου του φάσματος από τα 25 μέχρι 
τα 75. 
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Και  εκεί  που  φθάνουμε  στα  όμορφα 
αποτελέσματα,  που  μας  εντυπωσίασαν  και  μας.  Η  επόμενη  διαφάνεια  δείχνει  το 
ζάχαρο της νηστείας την ημέρα, η μπλε στήλη την ημέρα έναρξης και η κόκκινη 
στήλη την ημέρα λήξης, δηλαδή το τετράμηνο. Βλέπουμε λοιπόν, ότι υπάρχει μια 
εντυπωσιακή, ένας εντυπωσιακός μέσος όρος που αγγίζει το 1,60-1,80 στο ξεκίνημα 
και κατεβαίνει στο 1-1,10, δηλαδή πετυχαίνει ρύθμιση ο διαβητικός. 
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Παρότι, τονίζω και πάλι, είναι υποθεραπεία, θα 
‘λεγα  και  πειθαρχική.  Η  επόμενη  διαφάνεια  μας  δείχνει  τη  γλυκοζιομένη 
αιμοσφαιρίνη, όπου εδώ φαίνονται τα καταπληκτικά αποτελέσματα και δείχνει, πόσο 
πολύ  μπορεί  να  βοηθάει  καθημερινά  το  υλικό  αυτό.  Ξεκινήσαμε  με  μία  μέση 
γλυκοζιομένη  της  τάξεως  του  6,8  και  καταλήξαμε  στο  τετράμηνο  να  έχουμε 
γλυκοζιομένη  αιμοσφαιρίνη  της  τάξης  του  6.  Οφείλουμε,  να  πούμε,  ότι  η 
γλυκοζιομένη έχει σημασία για μας τους διαβητολόγους και τους καρδιολόγους και 
τους αγγειολόγους, διότι η αύξησή της πάνω από το 7 κατά μία μονάδα σημαίνει-
δηλαδή το 7 να γίνει 8- σημαίνει 15% επιβάρυνση του να γίνουν περισσότεροι από 
αυτοί που…
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μιλάμε για μία δομική αύξηση.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Λογαριθμική.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ακούστε! Αυτά για πολύ κόσμο μπορεί να μην έχουν 
καθόλου ενδιαφέρον, αλλά επειδή αντιλαμβάνεται ο καθένας, πόσο σημαντικό είναι 
για εκείνους που υποφέρουν και που αντιμετωπίζουν το πρόβλημα, για αυτό θα ‘θελα 
γρήγορα-γρήγορα, αφού δώσατε αυτά τα-νομίζω, ότι τελειώσατε με τους πίνακες.
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Το  πιο,  το  τελευταίο  εντυπωσιακό  της 
διαφάνειας είναι η διαφορά του βάρους. Το ότι ξεκίνησαν οι διαβητικοί μας με ένα 
βάρος περίπου 80 κιλά, 90 και κατέληξαν, να έχουν ένα βάρος της τάξης των 80-78 
κιλών. Κι αυτό, χωρίς να κάνουν κάτι διαφορετικό στη διατροφή τους.
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Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ναι;
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Αυτό έρχεται και επιβεβαιώνει την εφαρμογή 
της  εξωτερικής  χρήσης των πηγών από υπέρυθρες  ακτινοβολίες  που γίνεται  στην 
Αμερική  κι  επομένως  μας  βάζει  περίπου  στην  ίδια  λογική,  ότι  το  υλικό  αυτό, 
χρησιμοποιώντας κι αξιοποιώντας την άπω υπέρυθρη ακτινοβολία του οργανισμού 
φέρνει τα ίδια καλά αποτελέσματα μετά όπως και…
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ο κύριος Στύλος λοιπόν, η κυρία Θεολογίτου και ο 
κύριος Παναγάκος είναι τρεις…
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Είναι  τρεις  διαβητικοί,  οι  οποίοι 
χρησιμοποιήθηκαν στη μελέτη μας…
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Συνάνθρωποί  μας,  που  χρησιμοποίησαν  το 
νανοβιονικό γιλέκο της μελέτη σας, για να, γιατί αντιμετώπιζαν πρόβλημα ζαχάρου.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Αντιμετώπιζαν πρόβλημα ζαχάρου και μάλιστα 
αντιμετώπιζαν  πρόβλημα  ζαχάρου,  ο  κύριος  Στύλος  ως  διαβητικός, 
ινσουλινοθεραπευόμενος,  πάρα  πολύ  σοβαρό  λόγω  της  ειδικότητάς  του,  της 
ιδιότητάς  του  επαγγελματικής  και  της  αστάθειας  επομένως  της  διατροφής  του. 
Επομένως  πολύ  συχνά  ήταν  αρρύθμιστος  ή  προς  τα  πάνω ή  και  προς  τα  κάτω, 
δηλαδή έκανε τρομακτικές υπογλυκαιμίες.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Έτσι είναι, αν μπλέξεις με την Εθνική Τράπεζα, αυτά 
παθαίνεις, μια πάνω-μια κάτω. [γελώντας]
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Η  κυρία  Θεολογίτου  είχε  μια,  πέραν  του 
ζαχάρου μια κακοήθη παχυσαρκία, όπως τη λέμε στη γλώσσα μας, με ένα BMI πάνω 
από το 40% και από κει και πέρα είχε αρχίσει να έχει και ορθοπεδικά προβλήματα με 
αρθρίτιδες, προβλήματα στη μέση.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Εδώ βλέπουμε μια φωτογραφία της  πριν  το 
ξεκίνημα της θεραπείας κι αμέσως μετά θα δούμε, πώς έγινε στο μήνα επάνω που 
έχασε το βάρος. Κι από κει και πέρα βεβαίως απέκτησε κινητικότητα.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Και  ο κύριος Παναγάκος,  ο οποίος έχει  μια 
επίσης εκπληκτική  καθημερινότητα και  δραστηριότητα.  Είχε  μια πάρα-πάρα πολύ 
καλή ρύθμιση, πάντοτε χρησιμοποιώντας το γιλέκο, όπως θα μας πούνε και εκείνοι.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Να  ακούσουμε  τον  κύριο  Στύλο  πρώτα!  Κύριε 
Στύλο, πώς, για πείτε μας τις εντυπώσεις σας τώρα!
Σταύρος Στύλος:  Εγώ μόλις άρχισα να φοράω το γιλέκο μετά από ένα πολύ μικρό 
χρονικό διάστημα άρχισε να μειώνεται δραστικά, να υποχωρεί πολύ το ζάχαρο, σε 
σημείο που άρχισα να κάνω υπογλυκαιμίες.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Αυτά που μας διηγείται ο προηγούμενος.
Σταύρος Στύλος:  Ο άλλος, ο συνονόματος, ο Σταύρος, ναι. Παρατηρούσα μία ώρα 
μετά το φαγητό υπογλυκαιμία, κάτι ασυνήθιστο για μένα, γιατί… [γελάει]
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Πού έφθανε το ζάχαρό σας;
Σταύρος Στύλος:  Ε, έφθανε! Μετά το φαγητό πέρναγε το 200 κάθε φορά.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Πέρναγε το 200;
Έτερος από το πάνελ:  Συνήθως στο 200-250 φθάνει.
Σταύρος Στύλος:  Ναι. Κάθε φορά. Και μετά άρχισαν οι υπογλυκαιμίες. Εγώ άρχισα 
να μειώνω την ινσουλίνη μετά. Δεν είχα άλλο τρόπο, γιατί ο γιατρός μου είπε, θα 
κάνεις ό,τι έκανες, θα τρως ό,τι έτρωγες, αλλά θα φοράς και το γιλέκο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Αυτό είναι πολύ μεγάλη είδηση, τεράστια είδηση.
Σταύρος Στύλος:  Μετά έφθασα σε σημείο η ινσουλίνη εικοσιτετραώρου, η βραδινή 
ινσουλίνη από 80 μονάδες να έρθει στο μισό και κατέβηκε, πήγε 40-35. Τώρα κάνω 
35.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα.
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Σταύρος Στύλος:  Με την ίδια διατροφή, με την ίδια συμπεριφορά. Το ίδιο και η … 
ινσουλίνη. Από 40 περίπου μονάδες έφθασε 15 με 20. Η γλυκοζιομένη φυσικά στο 6 
με 6,2-3, εκεί μέσα και επήλθε και μία μεγάλη ισορροπία στο βάρος.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Δηλαδή;
Σταύρος Στύλος:  Δηλαδή, όπως ακριβώς το περιέγραψε στη διαφάνεια ο κύριος 
Ιωάννου.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Χάσατε βάρος;
Σταύρος Στύλος:  Ήμουνα στα 90 και είμαι στα 81-82.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα. Έχει ελπίδα κάποτε να απαλλαγεί δηλαδή 
από τα φάρμακα;
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Ο κύριος Στύλος, πιστεύω, ότι είναι από τους 
πλέον ψαγμένους διαβητικούς, δεν έχει δυνατότητα να απαλλαγεί, έχει ένα πάγκρεας, 
το οποίο είναι εντελώς αδρανές, όσον αφορά την παραγωγή ενδογενούς ινσουλίνης, 
αλλά και μόνο το γεγονός, ότι έχει τη μικρότερη δοσολογία εξωγενούς ινσουλίνης 
πρώτα-πρώτα τον απαλλάσσει από το μεγάλο κίνδυνο, τον τρομοκράτη των γιατρών, 
που  είναι  η  υπογλυκαιμία,  αλλά  και  των  αρρώστων  βεβαίως,  αλλά  και  από  τις 
αυξημένες δόσεις ινσουλίνης, οι οποίες μοιραία οδηγούν σε αντίσταση και βεβαίως 
από κει και πέρα αυξάνουν ακόμα περισσότερο τις δόσεις τους και έτσι εξηγείται, 
γιατί πολλοί διαβητικοί ξεκινάν με λίγες δόσεις και φτάνουν ψηλά.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα. Κυρία Θεολογίτου, εσείς;
Κατερίνα Θεολογίτου:    Εγώ είχα ξεκινήσει πριν από κάποια χρόνια με τον κύριο 
Ιωάννου εδώ και προσπαθούσα να ρυθμίσω το ζάχαρό μου με κάποια χάπια. Κάποια 
στιγμή φθάσαμε σε οριακά σημεία και ίσως χρειαζόταν να κάνω και ινσουλίνη, αν 
θυμόσαστε. Λοιπόν, βάζοντας τώρα το γιλέκο έχει μειωθεί πάρα πολύ το ζάχαρό μου 
σε σημεία που κι εγώ κάποιες φορές δεν το αναγνωρίζω. Από 2,70 έχει φθάσει στο 
1,60, 1,50 και κάποιες φορές βέβαια πέφτει και κάτω από το φυσιολογικό, για αυτό 
και  παθαίνω  και  κάποιες  υπογλυκαιμίες.  Βέβαια  με  το,  χρησιμοποιώντας  το 
μπλουζάκι, το οποίο το χρησιμοποιώ εδώ και πέντε μήνες, έχω δει μεγάλη διαφορά 
στο πάχος, όπως είδατε και στις διαφάνειες.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Εδώ έχετε γίνει φανατική. Δεν το φοράτε τώρα χάριν 
διαφήμισης;
Κατερίνα Θεολογίτου:    Όχι, όχι, όχι. Το φοράω συνέχεια. 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ναι.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Πάω στο γραφείο μου με αυτό το μπλουζάκι. Εδώ και πάρα 
πολύ καιρό. Το βγάζω, το πλένω, είναι πάρα πολύ…
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Εύκολο.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Εύχρηστο. Το πλένεις, το απλώνεις, στεγνώνει. Δεν το κάνω 
ούτε για διαφήμιση ούτε για οτιδήποτε άλλο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Από ό,τι  γνωρίζω ετοιμάζουν και πιο κομψά και 
γυναικεία.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Ναι. Κάτι…
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Ρούχα  με  νανοτεχνολογία,  οπότε  αυτό  θα 
διευκολύνει ακόμη περισσότερο, να μην είσαι δέσμιος...
Κατερίνα Θεολογίτου:    Θα διευκολύνει ακόμη περισσότερο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μιας μαύρης μπλούζας.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Η αλήθεια  είναι,  ναι,  ότι  δεσμευόμαστε  λίγο,  γιατί  δεν 
μπορούμε κι εμείς οι γυναίκες λίγο να φορέσουμε κάτι…
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Αν  και  είναι  της  μόδας  το  μαύρο,  αλλά 
οπωσδήποτε…
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Κατερίνα Θεολογίτου:    Ε, εντάξει, θέλουμε κάποια αλλαγή. Και εκτός από αυτό 
έχω βοηθηθεί πάρα πολύ στο πόδι μου που έχω πρόβλημα με το ισχίο. Έχω βοηθηθεί 
πάρα πολύ με το μπλουζάκι, φορώντας το. Δεν με πονάει όσο πόναγε, όχι, ότι έχει  
θεραπευτεί, αλλά έχω καλύτερη ισορροπία, καλύτερη βάδιση και πάνω απ’ όλα δεν 
πονάω.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα. Ο διαβήτης χτυπάει και τους Μανιάτες; 
Ναι, ε; λόγω .. δηλαδή. Και πώς ανακαλύψατε το ή σας το ανακάλυψε ο γιατρός; 
Γιώργος Παναγάκος:   Όχι. Το ανακάλυψα. 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ο γιατρός.
Γιώργος Παναγάκος:   Εγώ το ανακάλυψα.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Εσείς;
Γιώργος Παναγάκος:   Κάποιος συνάδελφος του γιατρού και φίλος μας με έστειλε 
στον κύριο Ιωάννου. Εγώ, όταν ανακάλυψα, ότι έχω ζάχαρο, είχα 289. πήγα στον 
κύριο  Ιωάννου,  ο  οποίος  με  βοήθησε  πάρα  πολύ.  Πάθαινα  υπογλυκαιμίες,  είχα 
συνέχεια  με  το  γιατρό  επικοινωνία,  διότι  δεν  αισθανόμουνα  καλά.  Είναι 
πραγματικότις  από τον καιρό που χρησιμοποίησα το γιλέκο,  απλώς σαν φίλο τον 
παίρνω τις περισσότερες φορές τηλέφωνο παρά σαν γιατρό. Έχω…
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Μάλιστα. Να σας πω! Όταν, επειδή εγώ δέχθηκα 
πολλές επιθέσεις για αυτό το προϊόν, επειδή το ταύτισα και είπα, ότι θεωρώ, ότι είναι 
ένα από τα σημαντικότερα ρεπορτάζ της ζωής μου. Δεν θέλω την άποψη του γιατρού, 
γιατί θα μπορούσαν να με συνδέουν με οικονομικά συμφέροντα. Θα νόμιζε κάποιος, 
ότι κάτι άλλο συμβαίνει. Θέλω τη δική σας άποψη. Ήταν σωστό αυτό που είπα ή 
λάθος; Ότι ήταν ρεπορτάζ ζωής αυτό.
Σταύρος Στύλος:  Για μας σίγουρα.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Για μας τους διαβητικούς, πιστεύω και για άλλα άτομα, όχι 
μόνο για μας τους διαβητικούς. 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Φαντάζομαι.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Για μας ήτανε, είναι θέμα ζωής.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Σωστά, αλλά ένας που το βλέπει από την τηλεόραση 
σου λέει τώρα, τι μπούρδα, τι μπαρούφα είναι αυτή, ποιος ξέρει, τι κάνουν εκεί! Δεν 
είναι τηλεπώληση εδώ πέρα.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Όχι, δεν έχουμε εδώ πέρα καμία.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Είναι  ρεπορτάζ,  είναι  είδηση.  Κι  είναι  πολύ 
σημαντικό. Δηλαδή,…
Κατερίνα Θεολογίτου:    Είναι αυτό που διαπιστώσαμε μετά από πέντε μήνες που το 
χρησιμοποιούμε, έξι, είναι αυτό που διαπιστώσαμε και ότι δεν είναι, είναι θέμα ζωής 
για μας τους διαβητικούς, δηλαδή με το ζάχαρο στα υψηλά επίπεδα, έχουμε ένα σωρό 
κινδύνους. Η ζωή μας ανά πάσα στιγμή διατρέχει κάποιο κίνδυνο.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Υποβαθμίζει  τη  ζωή  κάθε  ανθρώπου.  Είναι 
υποχρεωμένος να ζει με χάπια,…
Κατερίνα Θεολογίτου:    Με χάπια.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Με σύριγγες, με ενέσεις, με τον κίνδυνο να πάθει 
υπογλυκαιμία, υπογλυκαιμικό σοκ και διάφορα τέτοια. Ποιο είναι το μήνυμα λοιπόν 
που θα στέλνατε στους συνανθρώπους μας, που πάσχουν από το διαβήτη;
Κατερίνα Θεολογίτου:    Εγώ θα έλεγα, αν υπάρχει οικονομική δυνατότητα, να το 
χρησιμοποιήσουνε το μπλουζάκι ή το γιλέκο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Το ποσό αυτό δεν είναι απαγορευτικό, νομίζω.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Ναι, εντάξει.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Για  έναν  άνθρωπο  που  πολύ  περισσότερα  έχει 
ξοδέψει στη ζωή του για άλλου είδους φάρμακα και θεραπείες…
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Κατερίνα Θεολογίτου:    Σίγουρα για φάρμακα, ναι.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Για κάτι που κάνει, ανεβάζει την ποιότητα της ζωής 
σου σε τέτοιο βαθμό. Είδατε λοιπόν, πόσο μπροστά έχει πάει η επιστήμη και πόσα 
πράγματα ακόμα μπορεί  να ανακαλύψει  απλά και  μόνο ο δημοσιογράφος,  για να 
εφαρμοστούν στην καθημερινότητά μας, που ο καθένας μπορεί να τα κρίνει για το 
κάθε  κράτος,  υπηρετώντας  τις  «ιξ»  σκοπιμότητες-δεν  έχει  σημασία.  Γιατί,  όπως 
γνωρίζετε, πολλοί ζουν απ’ τα φάρμακα.
Κατερίνα Θεολογίτου:    Ναι. 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Και νάτα! Καταστράφηκε η ελληνική οικονομία από 
την  υπερφαρμακία  κι  όλη  αυτήν  την  κλοπή  που  γινόταν.  Στο  ΙΚΑ  εργάζεστε, 
γνωρίζετε τα τεχνάσματα, το τι συνέβαινε εκεί και πώς πολλές φορές τα είπαμε και 
μακάρι να τελειώνουμε και με αυτές τις ιστορίες. Γιατρέ, εγώ που είμαι υγιής και το 
φοράω, γιατί έχω διαπιστώσει, ότι με διευκολύνει σε χιλιάδες πράγματα στη ζωή μου, 
δηλαδή στην άσκηση, στη γυμναστική, στην ευλυγισία, αποτοξινώνει τον οργανισμό 
ενός ανθρώπου αυτό το, το ύφασμα, ενός υγιούς ανθρώπου;
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Το υλικό, ναι. Ο μηχανισμός της δράσης του 
πραγματικά,  ψάχνοντας την παγκόσμια βιβλιογραφία εντυπωσιάζει.  Εντυπωσιάζει, 
διότι ακόμα και στον φυσιολογικό άνθρωπο- ξέρουμε, ότι γίνεται στον υγιή, ας τον 
πούμε για τον πολύ κόσμο, φυσιολογικό άνθρωπο. Ξέρουμε, ότι  γίνονται χιλιάδες 
καθημερινά αντιδράσεις-καύσεις και μέσα από αυτές τις αντιδράσεις-καύσεις, αυτό 
που λέμε  μεταβολισμός  παράγονται  τοξικά  προϊόντα.  Είναι  γνωστές  οι  ελεύθερες 
ρίζες  οξυγόνου  κι  όλα  αυτά.  Φαίνεται  λοιπόν,  ότι  η  δράση  της  άπω  υπέρυθρης 
ακτινοβολίας, την οποία την κατευθύνει, την καθοδηγεί, τη βελτιώνει στην και δεν τη 
χάνουμε στην…
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Για  να  καταλάβει  πολύς  κόσμος,  δηλαδή  η 
ακτινοβολία αυτή, την οποία εκπέμπει το δικό μας σώμα…
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Το δικό μας σώμα…
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Την  επιστρέφει  ως  κάτοπτρο  πίσω  κάτω  από 
συγκεκριμένη συχνότητα αυτό το γιλέκο.
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Ακριβώς  και  με  αυτήν  την  έννοια  λοιπόν 
φαίνεται, ότι παρεμβαίνει σε πάρα πολλούς μηχανισμούς, καθαρκτικούς, ας το πούμε 
του οργανισμού μας,  υπό την έννοια  ότι  αδρανοποιεί,  βελτιώνει  την κυκλοφορία, 
αδρανοποιεί  τις  τοξικές  ουσίες  και  βεβαίως από κει  και  πέρα είναι  θέμα μελέτης 
ακόμα πιο πλούσιας και ακόμα πιο ευρείας αξιοποίησης κατά περίπτωση σε κάθε 
άτομο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Ναι. Η έρευνα αυτή…
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Ασφαλώς η μέχρι τώρα εμπειρία δείχνει,  ότι 
ωφελεί και δεν βλάπτει. 
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Αυτό είναι  το σημαντικό,  ότι  ωφελεί  τους υγιείς 
οργανισμούς.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Έτσι, ωφελεί και δεν βλάπτει. Δεν πρόκειται να 
κάνει ηλιακό έγκαυμα.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Όχι, όχι, ας το πούμε, Θεός φυλάξοι! Απλώς ωφελεί 
τους υγιείς οργανισμούς.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Και τους υγιείς.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Αυτό είναι σημαντικό.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Ακριβώς.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Δηλαδή το να ωφελεί και τους υγιείς. Δεν το φοράει 
κάποιος, επειδή κάτι έχει, αλλά γιατί τον βοηθά να μην πάθει κάτι, που θα μπορούσε 
σε διάστημα δεκαετίας να το πάθει σε είκοσι χρόνια.
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Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Ακριβώς.
Σημειώνεται  ότι  κατά  τη  διάρκεια  της  συζήτησης  στο  δεξί  μέρος  της  οθόνης  
προβάλλεται βίντεο που αναλύει τις δυνατότητες του προϊόντος.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Πείτε μου κάτι! Αυτή η έρευνά σας έχει δημοσιευθεί 
σε ξένα περιοδικά;
Δημήτρης  Ιωάννου-  διαβητολόγος:  Η  έρευνα  ήδη  έχει  προωθηθεί  και  έχει 
δημοσιευθεί στο « Biomedical Central». Είναι ένα μεγάλο διαδικτυακό αμερικανικό 
περιοδικό.  Έχει  γίνει,  βρίσκεται  αυτή  τη  στιγμή  κάτω  από  τη  βαθμολόγηση.  Οι 
πληροφορίες που έχουμε είναι, ότι μάλλον θα βαθμολογηθούμε με άριστα, αλλά ας 
μην παρεμβαίνω στους κριτές. [γελώντας]
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Για  μας  είναι  μεγάλη τιμή  όμως  αυτό.  να πάρει 
άριστα από αυτούς τους κριτές που είναι οι αυστηρότεροι, νομίζω, μια τέτοια έρευνα 
που ξεκίνησε από έρευνα δημοσιογραφική έτσι, για να καταλήξει στο μικροσκόπιο 
των ερευνητών γιατρών.
Δημήτρης Ιωάννου- διαβητολόγος:  Σίγουρα θα χρειαστεί βέβαια και άλλη μελέτη, 
σίγουρα θα χρειαστεί πολλές άλλες μελέτες κι αξίζει τον κόπο.
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Κι είναι ωραίο να υπάρχουν μελέτες κι έρευνες, γιατί 
ήδη δικαιολογώ κι εγώ την παρουσία μου, όπως κι ο κύριος Ψιψίκας, ο οποίος δεν 
νομίζω ότι-το μόνο που μπορεί να τονίσει, είναι ότι , επειδή προσπαθούν πολλοί να 
κανιβαλίσουν το προϊόν κι επειδή έχει την απόλυτη ευθύνη, να σας πω, ότι διάφοροι 
επιτήδειοι με ψευτονανοβιονικά και nanobionic και μπούρδες κι από δω και μαγνήτες 
κι ιστορίες έχουν δημιουργήσει μια παρα-αγορά που ο κόσμος πρέπει να προσέξει 
πάρα  πολύ,  γιατί  αυτά  τα  προϊόντα  δεν  έχουν  καμιά  σχέση  με  το  συγκεκριμένο 
επιστημονικό προϊόν, το οποίο διατίθεται μόνο μέσα από το  e-shop του  zougla.gr, 
ακριβώς για αυτόν το λόγο, για να μην κανιβαλιστεί.
Γιώργος Ψιψίκας:  Η αλήθεια είναι, ότι λαμβάνουμε, έχουμε λάβει εκατοντάδες  e-
mail και  τηλεφωνήματα  από  άτομα,  τα  οποία,  από  αγοραστές,  οι  οποίοι 
εξαπατήθηκαν  από  μαϊμού  εταιρείες,  θα  έλεγα,  όπου  τους  προσεγγίζουν,  τους 
παίρνουν  τηλέφωνο  και  προσπαθούν  να  πουλήσουν  «γιλέκα»  εντός  εισαγωγικών, 
χωρίς  καμία  απολύτως  δράση  κι  όπως  καταλαβαίνετε,  στην  ουσία  κλέβουν  τον 
κόσμο. Για αυτόν το λόγο έχουμε συνεργαστεί και μπορεί ο κόσμος να το βρει μόνο 
στο  zougla.gr,  στο  ηλεκτρονικό  κατάστημα  της  «Ζούγκλας»  και  στο  site της 
εταιρείας που είναι www  .  nanobionic  .  com  . Επίσης για αυτό που είπατε, λαμβάνουμε 
συνέχεια e-mailς, από άτομα, από διαβητικούς σε καθημερινό επίπεδο θα έλεγα, όπου 
μας εξιστορούν τα θεαματικά τους αποτελέσματα και είναι, είμαστε πολύ χαρούμενοι 
που πραγματικά έγινε αυτή η μελέτη και τελικά μπορεί να παρουσιαστεί.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Κυρίες  και  κύριοι,  θα  πάμε  στο  επόμενο  θέμα. 
Παράπονα και μαρτυρίες-σημειώσεις και καταγγελίες στην κυρία Κίλιαν.
Κιμ Κίλιαν:  Κι ερωτήσεις.
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Έχει  μπροστά  της  στη  διεύθυνση  του,  στην 
ηλεκτρονική διεύθυνση του zougla.gr. 
Από το χρονικό σημείο [1:24:15] (ένδειξη μέτρησης  DVD) μέχρι το χρονικό σημείο  
[1:24:50] (ένδειξη μέτρησης DVD), ενώ φαίνεται, ότι η εκπομπή προχωρά σε επόμενο  
θέμα διατηρείται η λεζάντα του προηγούμενου θέματος.
www  .  nanobionic  .  com   – 2115550580 - 590
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Εμείς θα πάμε στο επόμενο θέμα μας, που είναι ο 
Υφυπουργός  Ναυτιλίας,  Γιώργος  Βερνίκος,  ο  οποίος  βρίσκεται  εδώ  κοντά  μας 
σήμερα εξαιτίας  μίας κουβέντας  που είχαμε πει την ημέρα που έγινε υπουργός ο 
άνθρωπος αυτός, ότι υπήρχε εις βάρος του ένα πρόστιμο από την κεφαλαιαγορά. Είχε 
την ευαισθησία να τηλεφωνήσει και να…
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Ακολουθεί η αποφώνηση του θέματος για τα προϊόντα νανοτεχνολογίας από το χρονικό  
σημείο [1:24:50] (ένδειξη μέτρησης DVD) μέχρι το χρονικό σημείο [1:25:03] (ένδειξη  
μέτρησης DVD)
Μάκης  Τριανταφυλλόπουλος:   Κύριοι,  σας  ευχαριστώ  πολύ.  Ελπίζω  να  τα 
ξαναπούμε  και  να  ‘χουμε  κι  άλλα  νέα,  ευχάριστα  νέα  για  αυτό  το  πραγματικά 
θαυματουργό προϊόν.…………………… 
Διακοπή της εκπομπής από το χρονικό σημείο [1:41:46] (ένδειξη μέτρησης DVD) έως 
το  χρονικό  σημείο  [1:48:55]  (ένδειξη  μέτρησης  DVD)  για  το  τρίτο  διαφημιστικό  
διάλειμμα.
Διακοπή της εκπομπής από το χρονικό σημείο [2:15:50] (ένδειξη μέτρησης DVD) έως 
το χρονικό σημείο [2:23:15] (ένδειξη μέτρησης  DVD) για το τέταρτο διαφημιστικό  
διάλειμμα.
Με την επαναφορά στην εκπομπή μετά το τέταρτο διαφημιστικό διάλειμμα γίνεται η  
τελευταία αναφορά στα προϊόντα νανοτεχνολογίας από το Μάκη Τριανταφυλλόπουλο.
► [02:24:20-02:25:09] (ένδειξη μέτρησης DVD)
Μάκης Τριανταφυλλόπουλος:   Και το τελευταίο που θέλω να σας πω στο ερώτημα 
που θέτουν πολλοί, γιατί έχει κατακλυστεί το τηλεφωνικό κέντρο από κόσμο για το, 
για τα προϊόντα  nanobionic,  ότι  είναι  πολύ απλό, χωρίς να μπείτε  στον κόπο, να 
ταλαιπωρηθείτε ή να κάνετε οτιδήποτε, μπαίνετε πολύ απλά στο zougla.gr, επιλέγετε 
το  e-shop κι  από  κει  μπορείτε  και  να  μπείτε  και  να  το  παραγγείλετε  και  να  το 
παραλάβετε  άμεσα,  χωρίς  καμία  καθυστέρηση.  Δεν  υπάρχει  κανένας  λόγος  να 
ανησυχείτε ούτε να τηλεφωνείτε ούτε να χάνετε χρόνο. Όσοι έχετε τη δυνατότητα 
αυτή, zougla.gr, e-shop και προϊόντα nanobionic, είναι πανεύκολο, πατάτε το κουμπί 
και έχει όλα τα μεγέθη, να κάνετε την παραγγελία σας, όπως θέλετε κι αυτό, διότι 
μπλοκάρετε το τηλεφωνικό κέντρο και υπ’ αυτήν την έννοια δεν έχει νόημα.

Το ΕΣΡ έχει επιληφθεί της υποθέσεως κατόπιν καταγγελίας των Δημήτρη Τζανή και 
Κώστα  Βαξεβάνη.  Πρόκειται  περί  ενημερωτικής  εκπομπής  κατά  τη  διάρκεια  της 
οποίας,  υπό  το  πρόσχημα  της  ενημερώσεως  του  κοινού  επί  μιας  συγχρόνου 
κατασκευής, χαρακτηριζομένης ως «γιλέκο νανοτεχνολογίας», ο τηλεπαρουσιαστής 
έχει προβεί σε απροκάλυπτη διαφήμιση του προϊόντος, με σύγχρονη προβολή των 
στοιχείων επικοινωνίας, τόσο του ιστοτόπου της εταιρείας που εμπορεύεται την ως 
άνω κατασκευή, όσο και του ηλεκτρονικού καταστήματος της εκπομπής. Μάλιστα ο 
τηλεπαρουσιαστής δεν περιορίστηκε σε αυτά, αλλά αναφέρθηκε και σε πραγματικά 
περιστατικά ασθενών, οι οποίοι θεραπεύτηκαν από την ασθένεια του ζαχάρου δια της 
χρήσεως του ως άνω κατασκευάσματος. Για την εν λόγω εκτροπή ενδείκνυται όπως 
επιβληθεί στον τηλεοπτικό σταθμό η διοικητική κύρωση του προστίμου. 

Ενόψει των εκτεθέντων πραγματικών περιστατικών και λαμβανομένης υπόψη της εξ 
86.763,05 ευρώ  αξίας του μεριδίου αγοράς των τηλεοπτικών υπηρεσιών κατά το 
χρονικό διάστημα από 1.1.2003-30.4.2003 που έχει αποκτήσει ο ως άνω σταθμός, του 
εκ 2.864.925,20 ευρώ  ύψους της επένδυσης που έχει πραγματοποιηθεί από τον εν 
λόγω  σταθμό,  και  του  γεγονότος  ότι  έχουν  επιβληθεί  στον  αυτό  σταθμό  με  τις 
αποφάσεις  115/3.12.2002, 169/4.2.2003, 295/10.6.2003, 79/30.3.2004, 80/30.3.2004, 
81/30.3.2004,  244/27.7.2004,  338/9.11.2004,  346/16.11.2004,  7/4.1.2005, 
34/8.2.2005, 69/1.3.2005, 74/1.3.2005, 115/5.4.2005, 142/19.4.2005, 163/26.4.2005, 
185/17.5.2005,  186/17.5.2005,  193/31.5.2005,  194/31.5.2005,  236/28.6.2005, 
237/28.6.2005,  290/26.7.2005,  292/26.7.2005,  298/26.7.2005,  305/23.8.2005, 
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321/30.8.2005,  322/30.8.2005,  356/20.9.2005,  412/18.10.2005,  444/8.11.2005, 
38/24.1.2006,  193/11.4.2006,  204/18.4.2006,  244/16.5.2006,  287/6.6.2006, 
307/20.6.2006,  455/3.10.2006,  456/3.10.2006,  517/21.11.2006,  209/24.4.2007, 
235/15.5.2007,  309/11/2007,  488/9.10.2007,  489/9.10.2007,  160/18.3.2008, 
402/22.7.2008,  437/9.9.2008,  464/23.9.2008,  479/30.9.2008,  526/21.10.2008, 
527/21.10.2008,  554/11.11.2008,  600/25.11.2008,  605/2.12.2008,  3/8.1.2009, 
107/10.3.2009,  192/5.5.2009,  193/5.5.2009,  494/2.11.2009,  567/15.12.2009, 
581/22.12.2009,  93/9.3.2010,  140/23.3.2010,  243/18.5.2010,  245/18.5.2010, 
418/14.9.2010,  596/14.12.2010,  52/8.2.2011,  75/1.3.2011,  105/15.3.2011, 
206/7.6.2011,  208/7.6.2011,  232/20.6.2011,  341/6.9.2011,  478/21.11.2011, 
479/21.11.2011,  10/9.1.2012,  44/23.1.2012,  438/31.7.2012,  439/31.7.2012, 
495/24.9.2012,  536/8.10.2012,  596/5.11.2012,  65/21.1.2013,  187/1.4.2013, 
192/1.4.2013, 217/15.4.2013 διάφορες διοικητικές κυρώσεις, το πρόστιμο πρέπει να 
καθοριστεί  στο  ποσό  των  15.000  ευρώ.  Μειοψήφησε  ο  Πρόεδρος  Ιωάννης 
Λασκαρίδης και η Αντιπρόεδρος Λίνα Αλεξίου κατά τους οποίους το πρόστιμο θα 
έπρεπε να καθοριστεί στο ποσό των 20.000 ευρώ, καθώς και εκ των μελών η Εύη 
Δεμίρη, κατά την οποία το πρόστιμο θα έπρεπε να καθοριστεί στο ποσό των 40.000 
ευρώ.

Για τους λόγους αυτούς
Το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης

Επιβάλλει   στην  εταιρεία  με  την  επωνυμία  ΕΞΤΡΑ  ΚΟΜΜΙΟΥΝΙΚΕΙΣΙΟΝ 
ΤΕΧΝΟΛΟΤΖΙ Α.Ε. (EXCOM A.E.)  ιδιοκτήτριας του τηλεοπτικού σταθμού με το 
διακριτικό τίτλο  EXTRA CHANNEL-3, τη διοικητική κύρωση του προστίμου των 
15.000 ευρώ.

Κατά το  άρθρο  4  παράγραφος  3  του  Ν.  2328/1995,  όπως  έχει  μετά  την  δια  του 
άρθρου 23 παρ. 5 εδαφ. β του Ν. 3166/2003 αντικατάστασή της, η παρούσα απόφαση 
κατά την προαναφερόμενη κύρωση, είναι εκτελεστή κατά:

1. Της εταιρείας  ΕΧCOM A.E  που εδρεύει στο Περιστέρι Αττικής, στην οδό 
Τσαλαβούτα 9,  με ΑΦΜ 094316866, Δ.Ο.Υ. ΦΑΕ ΑΘΗΝΩΝ.

2. Του  Ion Popa του  Ghiorghi,  κατοίκου  Περιστερίου  Αττικής,  στην  οδό 
Τσαλαβούτα  9,  με  ΑΦΜ  158258999,  Δ.Ο.Υ.  K’  Αθηνών,  νομίμου 
εκπροσώπου της εταιρείας.

Κρίθηκε, αποφασίστηκε την 3η Ιουνίου 2013, καθαρογράφτηκε και δημοσιεύθηκε 
κατά την 1η Ιουλίου 2013.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙΔΗΣ
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